
Mørke d. 09. februar 2020 

09. februar 2020 – Referat fra bestyrelsesmødet 

Tilstede: Martin, Bjarne, Carsten, Steen, Kim og Ivar. 

Fraværende: Minna 

 

Ad 1.  Godkendelse af referater fra bestyrelsesmøderne den 12. januar 2020. 

 Referatet blev godkendt. 

Ad 2. Nyt fra Teknikgruppen 

 Ca. 50 brugere har dårligt signal, hvilket forringer signalet for alle andre tilknyttet 

samme sendested. Martin orienterer herom på generalforsamlingen – og oplyser, at 

brugere, der ikke kan – eller vil – forbedre deres muligheder for at modtage signalet 

fra ma-net, vil blive opsagt med en måneds frist. 

 Mulighederne for en back-up fiber er blevet undersøgt. Bestyrelsen godkendte 

forslaget om back-up fiber. 

Ad 3. Generalforsamlingen 

 Indkaldelse er sendt ud på alle platforme.  

 På valg er Kim (genopstiller) og Carsten (genopstiller ikke).  

 Suppleanten, revisoren og revisorsuppleanten er ligeledes på valg, og vil gerne 

genopstille. 

 Til beretningen:  I 2019  er der kommet 63 nye medlemmer til, og 35 har opsagt 

deres medlemskab. 

 

Ad 4. Økonomi 

 Budget 2020 blev godkendt. 

 Inden generalforsamlingen drøftes det, om det er teknisk muligt at opkræve et gebyr 

hos brugere, der ikke er tilmeldt PBS – og hvilke frister, der skal være gældende for 

betaling af rykkergebyr og lukning af net. Herudover drøftes muligheder og pris for 

brugernes betaling af regninger med Mobilepay. 



 Dårlige betalere er gennemgået og der er lukket for 10 medlemmer. 3 har reageret 

og betalt.  

Der skal tages aktion på de resterende 7 medlemmer.  

 

Ad 5. Eventuelt 

 Der vil i 2020 blive afholdt et seminar for bestyrelsesmedlemmer om ma-nets 

udvikling fremover. Det bliver søndag d. 15. marts kl. 9.00 til 15.00. Sted oplyses 

senere.  

 

 

  

  

 

 

 


